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Anastasiu: Decizia privind companiile ce vor fi listate va trebui luata foarte curând,

pentru a nu rata jalonul din PNRR

Decizia privind companiile ce vor fi  listate la bursa este una politica si va trebui luata foarte curând  pentru

a nu rata jalonul din Planul National de Redresare si Rezilienta,  a declarat, marti, vicepremierul Dragos

Anastasiu, într-o conferinta de  presa sustinuta la Palatul Victoria.

"În primul rând, în PNRR ne-am luat noi obligatia de a lista cel putin  trei companii la bursa si asta va trebui sa

facem daca nu vrem sa ratam  jalonul. În rest, cu siguranta ca e o decizie politica care va trebui sa  fie luata si una

dintre variantele care pot fi discutate în sensul  eficientizarii companiilor respective", a spus Anastasiu.

El a subliniat ca obligatia din PNRR se refera la companii din energie  si transporturi si ca, daca este vorba despre

companii neprofitabile,  acestea ar trebui sa fie reformate si eficientizate si listate într-un  moment în care se pot

obtine mai multi bani.

"Este obligatia în PNRR pe energie si transporturi. Acolo e obligatia.  Deci fie din energie, fie din transporturi.

Sigur ca, stiti cum e, daca  listam companii neprofitabile, nu e foarte bine pentru ca valorile sunt  foarte mici. Ideal

este sa reformam, sa eficientizam companiile si sa le  listam într-un moment în care putem sa obtinem mai multi

bani. Dar nu  ma întrebati care dintre companii vor fi listate pentru ca aceasta  decizie înca nu a fost luata. Va

trebui sa fie luata însa foarte curând  pentru ca altfel o sa ratam jalonul din PNRR", a punctat Anastasiu.

Întrebat daca se ia în calcul listarea unor pachete suplimentare la  companii aflate deja pe bursa, precum

Hidroelectrica, vicepremierul a  reiterat ca decizia este una politica si a precizat ca va trebui sa se  tina cont de

strategia de siguranta nationala.

page 1 / 1


